
Møte 19. 10. 21

Tilstede: Anna, Erik, Ida, Jens, Jonas, Kaspar, Marie, Nurinnisa

Ris og Ros

Ris
Internasjonale studenter føler seg utelatt fra linjeforeningen, da alt av informasjon kommer på norsk,
og de fleste heller ikke blir introdusert til kontoret, komiteer og undergrupper:

- Dette er noe som skal bli tatt med videre, og vi håper på å kunne introdusere internasjonale
studenter til komiteer og undergrupper.

- Akkurat nå foreslår vi en løsning hvor internasjonale studenter melder seg opp i V&A
mastergruppe på facebook. Her blir masse informasjon, om ikke alt, gitt på engelsk. Videre
kan de som ønsker også melde seg inn i medlemsgruppen til V&A. Ved å benytte seg av
oversettelsesfunksjonen, vil det være mulig å få informasjon om arrangementer i
linjeforeningen også her.

Kaffen tirsdag 12.10.21 var alt for sterk

- Vi tar dette med oss, og skal kun benytte oss av 11,5 skjeer kaffe. I tillegg er det alltid vann
slik at fortynning av kaffe er mulig

Ros

Oppgaver fra forrige møte

Oppgave Hvem? Utført?

Referat fra forrige møte er godkjent og publisert? Nuri Nei, har ikke tilgang

Lese vedtekter (se volvox.no) Alle Ja

Lese stillingsbeskrivelse (se volvox.no) Alle Alle utenom Jens

Få Erfaringsoverføring Alle Ja

Tilgang til mail, lag signatur Alle Ja

Videresendt styre mail til privat mail Wojtek Nei, alle har ikke
gitt Wojtek info

Gi alle tilgang til Drive Anna, alle må
sende inn skjema

Ja

Gi alle tilgang til Facebook Anna Ja



Gi tilgang til kontoret Anna Ja, alle som sendte
skjema fikk

Få til et bilde på slack Alle Alle utenom
Wojtek og Erik

Ha møte med sin komite Komiteledere Ja

Planlegge tid for bildetaking Wojtek Nei

Dele bookingside for kjelleren Kaspar Ja

Finne ut om tilgang til V&A sin snapchat Wojtek Ja

Se V&A Infofilm Kommunikasjonsplattform Alle Ja

Prioriterte saker
Ingen prioriterte saker

Komite oppdateringer

Leder
- Linjeleder møte neste uke, dato har ikke blitt satt. Ingenting HS vil at leder skal ta opp

Kasserer
- Har hatt litt erfaringsoverføring, men en del står igjen da arbeidet er omfattende.
- Har jobbet sammen med Arrkom om julebordet, og ønsker å få solgt billetter i helga.
- Opplæring av økonomiansvarlige vil skje etter hvert. Planlegger å ha det om 2 uker.

Nestleder
- Har fått erfaringsoverføring
- Ønsket støtte til undergruppe-møte. Dette ble godkjent av kasserer
- Har fått seg en oversikt over eposter og undergrupper
- Har sett litt på Åre, og fått litt oversikt over arrangementet
- Ønske om å selge grønndress. Det ble anbefalt å lage en liste, samle inn

informasjon/egenandel som er nødvendig og deretter kjøpe inn dressene.

Faddersjef
- Har hatt erfaringsoverføring.

Arrangementskomiteen
- Jobbet og planlagt Julebord.



- Har lett etter V&A sitt banner, men den ble ikke funnet. Hadde ønske om å bruke det til å ta
bilder, og har sendt Nukleomedia en forespørsel om de kan ta bilder. Har ikke fått svar ennå.

Bedriftskomiteen
- NIBIO skal holde bedriftspresentasjon 27. oktober.
- Komiteen har hatt 2 møter og en inn/ut fest til nå.

Nukleomedia
- Trenger dato fra medlemmene i HS om når HS bildene kan bli tatt. En doodle på Slack blir lagt

ut.
- Trenger at alle i HS sender melding til mediasjef om hvilken mail styremailen skal bli

videresendt til. Er ikke dette ønskelig må også hvert medlem kontakte mediasjef, slik at
tidligere styremedlem blir fjernet.

- Nukleomedia begynner sakte å starte opp. Førsteprioriteten å få på plass struktur.
- Planlegger om å starte opp avisgruppa, nettgruppa, Instagramgruppa og Snapchat først. Det

blir også hold Adobekurs, bildekurs, Slack-kurs også videre.
- Det er ønskelig å lage en ny nettside før sommer 2022. Hele HS er gira, og ser frem til dette.
- Håper på å kunne lage en promovideo til Åre, men det kommer an på kapasitet.
- Har problemer med squarespace og får ikke lastet opp noe på volvox.no

Ekstra:

- Når en søker om tilgang til drive er det mulig å søke om tilgang til kalender.

Kjelleren
- Ingenting oppdateringer
- Ønsker å trekke seg Det har blitt tatt opp med komiteen, og prøver allerede å lette etter en ny

kjellerkomitéleder.

Ekstra:

- HS stiller seg behjelpelig i å finne/hjelpe å finne ny kjellerkomitéleder dersom kjellerkomitéen
har behov.

Kontorkomkomiteen
- Har snakket med nukleomedia og fått lov til å bruke Instagram stories for å spamme om

aktiviteter i kontorkomiteen.
- Har planlagt to arrangementer for denne uken; strikkekveld og filmkveld.
- Det ble bestemt å arrangere strikk og drikk annenhver uke.
- Kontorkom har inngått i et samarbeid med Nukleomedia om en julekalender.
- Planlegger å lage en fysisk kalender for arrangementer, i tillegg til å benytte oss av volvox.no.

Ekstra:

- Hørt ønske om en lapp om at det strikkes på kontoret.

Undergruppe oppdateringer

Bumblebeats
- De har hatt ukentlige øvinger, og skal ha det fremover også.
- Battle of the bands blir det ikke noe av da de har altfor få blåsere.



- Mulig planer om å spille på julebord.

InVitro
- Skal ha bryggekurs for eget styre.
- Har planlagt ølsmaking 19. november

Shanglelauget
- Har ikke hatt noen arrangementer til nå, og venter på en mulighet.

Trollkom
- Har hatt første styremøte med nytt styre, og planlegger et nytt møte på onsdag for

planlegging av aktiviteter fremover.

Vokalium
- Har hatt to åpne øvinger, fremført på immball og UKAtoget, og hat sy-kveld for å fikse

uniform. I tillegg til å ha hatt ukentlige øvinger.
- Fremover er det planlagt ukentlige øvinger, mer uniformsying, opptre på julebord.
- Skal arrangere julekonsert sammen med isokor og lurveleven.

V&AIL
- Damelaget har hatt ukentlige treninger og noen kamper. Planene fremover er å fortsette med

trening, spille de siste kampene og kjøpe inn mer utstyr.

V&A Allsidighet
- Har arrangert kilometerløp og joggetur. Neste uker blir det sykkeltur og mer av

kilometerløpet.
- Får støtte til kaffe for Lesecafe under eksamensperioden.

SkeiV&A, Spanskymisten, V&A Klatring, Revyen
- Fikk ikke noe forbindelse

Andre saker
- Orientering om situasjonen med SR og PTV. Etter generalforsamlingen ble det snakket med SR

om ordningen, og det ble kommet frem til at de skal kunne bruke Facebook for å blæste.
- Det ble kommet frem til at tilganger til ulike systemer og sider HS bruker skal bli fordelt på

flere.
- Det ble kommet med forslag om at Mediesjef har ansvar for moderering av Facebook
- Det ble vedtatt å legge ned V&A poker, da de ikke har vært aktiv og heller ikke mulig å

kontakte de siste to årene.
- Støtte til ekskursjonskomiteen til BKJ ble avslått.  HS syntes ikke det vil være rettferdig å støtte

kun en studieretning, og har ikke ressurser til å støtte alle tre.
- Orientering om kontorvakt. Det viktigste er å møte opp, og koke opp både vann og kaffe. Etter

kontorvakten sørg for at minst en har kontortilgang før man forlater kontoret.
- Det blir kontorvask en gang i helga i november. Da skal HS vaske kontoret og rydde hyllene

Eventuelt
- Neste ordinære møte blir 2. november, da nesten halvparten av HS er på et eksternt

arrangement 26. oktober.
- Marie ble valgt som sosial-ansvarlig innen HS.



- Leder har mulighet til å booke auditorier. Hvis noen i HS ønsker å booke auditorier må
individet selv finne et ledig auditorium. Og deretter sende melding med romnummer, dato og
tid rommet skal bli brukt til leder.

- Bergingsregler ble gått gjennom. I tillegg ble gjenstander berget 18. oktober gjennomgått til
resten av HS.

- Det blir holdt et eget møte for å velge æresmedlemmer. Møtet blir avholdt enten mandag 1.
november eller onsdag 3. november.

Oppgaver til neste møte

Oppgave Hvem? Utført?

Referat fra forrige møte er godkjent og publisert? Nurinnisa

Lage en doodle om tidspunkt for HS bilder Wojtek

Sende Wojtek melding på Slack om videresending av styre
mail

De det gjelder

Snakke med Delta om Tekna som sponsor Jonas

Lage en doodle om tidspunkt for æresmedlemmøte Anna

Lage en doodle om tidspunkt for kontorvask Nurinnisa

Spør om Vokalium har sendt søknad om økonomisk støtte Marie

Legge ut en post om julebord på volvox.no Wojtek/Jonas

Konstruktiv møtekritikk
- Ikke la personlige meninger skinne gjennom argumentasjon.
- Litt mye småprat i mellom hver sak.


